
Inspreken Forum Raadsvoorstel Sportpark Elsenburg - 22 september 2020 - voorzitter 

werkgroep RHC / SSRHC 

Mijn naam is..... Ik was vanaf de oprichting in 2005 tien jaar lang de voorzitter van de 
Stichting Sportaccommodatie Rijswijksche Hockey Club; vanavond richt ik me als voorzitter 
van de werkgroep RHC / SSRHC graag tot de Raad inzake het Raadsvoorstel Sportpark 
Elsenburg. 

Ik ben hier om het belang van raadsvoorstel te onderschrijven. Sinds 2013 is de hockey bezig 

met twee zaken: (1) Upgrading van de hockeyvelden, omdat RHC de enige club in de regio is 
die nog niet over watervelden beschikt. (2) De wachtlijst en ontwikkelingen bij Rijswijk Buiten 
vragen al jaren om uitbreiding van het complex met een vierde veld. U begrijpt: wij zijn blij 
dat het onderhavige Raadsvoorstel nu 7 jaren later voorligt. 

Als hockeyclub zijn we de afgelopen jaren flink gegroeid, financieel gezond en we hebben 
momenteel 1.100 actieve leden, met min. 200.000 bezoekers per jaar én een wachtlijst van 
ongeveer 200 mensen waaronder veel kinderen uit Rijswijk Buiten. We begeleiden via onze 
eigen trainers, zijn een vrijwilligersorganisatie en dragen bij aan een sportief leefklimaat in 
Rijswijk. We zetten de jeugd in beweging met een van de leukste buitensporten die er is. 
Daarnaast bieden wij naast sport ook een ontmoetingsplek voor onze leden rondom 
trainingen en wedstrijden waarmee de vereniging ook een belangrijke maatschappelijke rol 
vervult. Daarbij hoort een accommodatie die hierop is afgestemd. 
We hebben vreselijke pech gehad dat we sinds 2013 het vierde veld nog niet konden realiseren 
ondanks toezeggingen vanuit de Gemeente en een reservering in de toenmalige begroting. De 
Veiligheidscontour TNO zat ons hier lelijk in de weg, maar vanaf 1 januari a.s. ligt de weg 
open om de hockeyveldencapaciteit uit te breiden en een opblaashal te realiseren. 

Wij zijn de afgelopen periode onder leiding van de wethouder tot een concreet plan gekomen 
in samenwerking met de ambtenaren van de Gemeente Rijswijk en wielervereniging De 
Spartaan. Het voorstel bestaat uit twee pijlers. 

Pijler 1 van het Raadsvoorstel omvat ongeveer 4,3 miljoen euro. Ongelofelijk veel geld. De 

ambitie van de hockey hierin omvat de uitbreiding met één veld en de upgrading van een veld 

tot waterveld. Samengenomen ongeveer 1,2 á 1,4 miljoen euro. Het plan is beduidend meer 

omvattend vanwege de bredere ambitie van de Gemeente Rijswijk op het sportcomplex: 

uitbreiding van de activiteiten van de wielervereniging naar extra mountainbil<en en 

veldrijden; geen inbreuk op de lengte van de wielerbaan; de wens om ook de Fietscross op het 

complex te huisvesten; de verplichting om ook binnen het sportpark parkeren te 

accommoderen. Dat maakte de intekening van al deze ambities op het sportcomplex 

buitengewoon lastig. Het plan verschuift nogal wat binnen de contouren van het sportpark. 

Ook voor de hockeyers moest er water bij de wijn. Maar wij zijn als hockeyers heel blij met het 

plan, omdat onze ambities daarin zijn verwerkt. 

Het klopt dat de hockey wil bijdragen aan de meerkosten van onze eigen ambities. De teksten 
in het Raadsvoorstel zijn wellicht voor meererlei uitleg vatbaar. Daarom zal il< onze positie 
hier duidelijk stellen. De hockey heeft gespaard voor de upgrading tot watervelden en wil dit 
graag privaat inbrengen. De Gemeente ziet dat liever via een jaarlijkse huursom. Prima voor 
ons, maar om de verwachtingen goed te zetten: wij gaan er daarbij wel vanuit dat de jaarlijkse 



huursom die we thans betalen voor de velden niet meer dan verdubbeld. Wat ons betreft een 

absolute bovengrens, ook om niet gigantisch uit de pas te gaan lopen met voetbalverenigingen 

en andere buitensporten. De Tarievennnota biedt SSRHC / RHC hier een duidelijk kader, en 

de Gemeente ook houvast. 

Nog kort iets over pijler 2 - die is minder ver uitgewerkt. Vanuit de hockey is toegezegd 

constructief mee te werken aan de verkenning van een gezamenlijk gebouw. Daar zijn goede 

redenen voor die zijn opgesomd in het Raadsvoorstel. Tegelijk moet onderkend worden dat de 

hockey jarenlang heeft gebouwd aan en gespaard voor haar eigen huisvesting. De 

nieuwbouwwaarde hiervan bedraagt circa 9 ton. Wij gaan de verkenning met partners 

constructief in, maar het is niet eerlijk om deze financiële ongelijkheid tussen beoogde 

partners te ontkennen, want die is er nu eenmaal. Om e.e.a in perspectief te plaatsen: ons 

eigen verbouwingplan kan voor circa 250 duizend euro privaat geld worden gerealiseerd. Dat 

zou SSRHC/RHC alleen kunnen, maar- nogmaals - we willen constructief meedenken aan 

een multifunctioneel gebouw, zoals de wethouder dat graag zou zien en in het Raadsvoorstel is 

verwoord. 

Ik dank u hartelijk voor uw aandacht. 

.....

voorzitter werkgroep RHC / SSRHC


